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 Geachte leden van de commissie, 

 

In de vorige mededeling van 28 augustus over de vernieuwbouw van de Dr. Maria Montessorischool heb 

ik u toegezegd u op de hoogte te houden van de ontwikkelingen van dit project. Ook heb ik u meegedeeld 

dat er mogelijk een tekort aan budget is wanneer er aardgasvrij/duurzaam gebouwd moeten worden.  Als 

college hebben wij besloten eerst de uitkomsten van de aanbesteding af te wachten alvorens een besluit 

te nemen en/of u een voorstel voor te leggen.  

 

Stand van zaken project 

Ook schreef ik u in augustus dat wij proberen in aanmerking te komen voor een decentralisatie uitkering 

van € 350.000,- bij het Innovatieprogramma aardgasvrije scholen. Helaas is onze gemeente met de Dr. 

Maria Montessorischool hiervoor niet genomineerd. De school heeft daarop besloten een onderhandse 

aanbesteding (niet Europees) in te gaan voor alleen het bouwkundige deel. Met de aannemer die het 

meest te bieden heeft, wordt een bouwteam gevormd (er zijn 3 aannemers die belangstelling hebben). 

Met deze aannemer wordt de 2e fase van aanbesteden ingegaan voor het installatie technische deel. De 

stukken voor de 1e fase van de aanbesteding hebben wij ter goedkeuring ontvangen. Deze worden 

momenteel door ons gecheckt aan Frisse scholen B en de kaders die wij gesteld hebben, o.a. 

aardgasvrije en nagenoeg energieneutraal (betreft grotendeels bestaande jarenvijftig bouw en een deel 

nieuwbouw). Na de aanbestedingen wordt duidelijk of er binnen budget en gestelde kaders gebouwd kan 

worden of dat er in het plan geschrapt moet worden en/of extra budget nodig is.  

 

Tijdelijke huisvesting 

De school is indertijd met Platvorm 31 gestart, een aanjager in de energietransitie. Deze organisatie helpt 

bij het proces en levert eventueel een aannemer. De planontwikkeling had echter grote financiële risico’s 

waardoor de school naar architectenbureau Bos is overgestapt. Platvorm 31 had de overtuiging dat de 

leerlingen tijdens het bouwproces grotendeels in het bestaande schoolgebouw konden blijven. Dit door 

o.a. gefaseerd te (ver)bouwen. Daarom heeft het schoolbestuur aanvankelijk afstand gedaan van het 

recht op bekostiging voor tijdelijke huisvesting. Echter, Bureau Bos adviseert om in 1x het plan uit te 

voeren. Het schoolbestuur heeft daarop aan het college verzocht om toch tijdelijke huisvesting te 

bekostigen. De school kan de (nu nog) leegstaande Mytylschool betrekken tijdens de bouwfase. Dat is 

vergeleken met noodlokalen een zeer betaalbare oplossing. Als college hebben wij besloten € 50.000,- 

mee te betalen in de huur- en verhuiskosten, mits het project doorgang vindt. Via de eerstkomende 

begrotingsactualisatie wordt aan u voorgesteld dit incidentele budget beschikbaar te stellen. Als begin 

mei blijkt dat de aanbesteding geslaagd is (juli-raad), wil de school de verhuisplannen naar deze locatie 

concreet maken. Bouwen en slopen, zal naar verwachting, na de zomer/begin najaar aanvangen.   

 

Communicatie  

De school heeft een informatieavond gehouden voor de buurtbewoners. Als gemeente waren wij ook 

aanwezig. De omwonenden hebben opmerkingen gemaakt over gezamenlijke erfafscheidingen (dit wordt 

meegenomen in het bouwplan) en vooral over het parkeergedrag van ouders. De afspraak is nu dat in de 

loop van het proces twee afgevaardigden uit de buurt samen met de school en de gemeente om de tafel 

gaan om te zien op welke wijze verkeerszaken verbeterd kunnen worden. Ook de ouders kennen de 

bouwplannen en hebben een voorlichtingsavond gehad.  


